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Αξιόπιστη αναγνώριση των κολλεγίων 
 
Του Κ. ΚΑΡΚΑΝΙΑ* 
 
Αφορμή για το κείμενο που ακολουθεί μου έδωσε το άρθρο του κ. Σήφη Πολυμίλη στην 
«Ελευθεροτυπία» με τίτλο «Αναβάθμιση ΑΕΙ ή χάος;». 
 
Σε αυτό το άρθρο ανεξαρτήτως προς τον τίτλο του γράφονται κάποιες απόψεις σχετικά με την αναγνώριση των 
πτυχίων των αποφοίτων των κολεγίων και για τα «ιδιωτικά πανεπιστήμια». 

Πρέπει να πω από την αρχή ότι η αναγνώριση των επαγγελματικών δικαιωμάτων των ευρωπαϊκών πτυχίων που 
έχουν δοθεί και δίδονται σε αποφοίτους ελληνικών κολεγίων δεν θα γίνει από το παράθυρο, όπως λέει ο 
αρχισυντάκτης του άρθρου, αλλά από μεγάλη και καλοχτισμένη θύρα, η οποία υπάρχει από το 1989 (Ευρωπαϊκή 
Οδηγία 48/89) και η οποία έχει περαιτέρω διευρυνθεί προσφάτως (με την ισχύ της νέας Ευρωπαϊκής Οδηγίας 
36/2005). Και οι δύο οδηγίες είναι υποχρεωτικής εφαρμογής για την Ελλάδα και αυτό είναι γνωστό από το 1999, 
όταν η χώρα καταδικάστηκε στην πληρωμή ενός τεράστιου προστίμου (18 δισ. δραχμές) λόγω μη εφαρμογής της 
Οδηγίας. 

Ο σύλλογός μας έχει κατ' επανάληψη προτείνει στο υπουργείο Παιδείας (από το 1999 έως και χθες) τη 
θεσμοθέτηση συστήματος ελέγχου των κολεγίων, χωρίς όμως ποτέ οι προτάσεις μας να γίνουν δεκτές. Γι' αυτό 
άλλωστε ζητήσαμε από τη βρετανική «κυβέρνηση» (British Council κ.λπ.) την από πλευράς τους άσκηση τέτοιων 
ελέγχων. Ετσι από το 2000 όλα τα μέλη μας ελέγχονται τακτικά και έχουν λάβει από το BAC (British 
Accreditation Council) την αναγνώριση ως ιδρύματα ανώτατης εκπαίδευσης (Institutions of Higher Education). 
Αυτή η αναγνώριση είναι επιπλέον της αναγνώρισης, την οποία έχει κάθε κολέγιο από το βρετανικό πανεπιστήμιο 
με το οποίο συνεργάζεται. 

Εμείς λοιπόν και ελεγχόμαστε και έχουμε αναγνωριστεί από απολύτως αξιόπιστους βρετανικούς οργανισμούς. 

Εξάλλου θα είμαστε απολύτως ευτυχείς αν η ελληνική κυβέρνηση αποφασίσει (και φαίνεται πως ήδη το 
αποφάσισε) να επιβάλει ελέγχους στη λειτουργία μας. 

Αλλωστε η εφαρμογή της πρόσφατης Ευρωπαϊκής Οδηγίας (36/2005) είναι ούτως ή άλλως υποχρεωτική για την 
Ελλάδα από τον Οκτώβριο του 2007 και επομένως τα παραπάνω θα έχουν γίνει πριν από τότε. 

Είναι λοιπόν σαφές ότι τα κολέγια που είναι μέλη μας έχουν φροντίσει από μόνα τους να αναβαθμίσουν την 
ποιότητα λειτουργίας τους και έτσι η από μακρού ισχύουσα πλήρης αναγνώριση των πτυχίων των αποφοίτων μας 
δεν γίνεται από το παράθυρο αλλά ύστερα από μοναδικούς ποιοτικούς αυστηρούς ελέγχους, οι οποίοι δεν 
εφαρμόζονται σε κανένα άλλο εκπαιδευτικό ίδρυμα. 
 
* Πρόεδρος Συλλόγου Ελλην. Κολεγίων 
 


